
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Protokół Nr XLIII/22 

 

z XLIII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 24 listopada 2022 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 15:00 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1  

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XLIII 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, p. Jacka 

Szydło - członka Zarządu Powiatu Olsztyńskiego, p. Antoniego Nikla - Przewodniczącego 

Rady Powiatowej Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej. 

Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 

11 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Dywity oraz XLII Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022 r. 

6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego. 

7. Zmieniająca uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, a także szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 



doraźnych zastępstw oraz niektórych innych składników wynagrodzenia. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXXV/331/22 Rady Gminy Dywity z dnia 31 

marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Dywity na lata 

2022-2024 pn.: „Program profilaktyki i wczesnego wykrywania nadwagi i otyłości 

wśród uczniów uczęszczających do szkół podstawowych na terenie Gminy Dywity”. 

9. Uchwała w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Dywity z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach przy 

ul. Staffa. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach 

pomiędzy ul. R. Domagały a ul. Cz. Niemena. 

12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 

13. Przedstawienie wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2021rok. 

14. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Dywity oraz XLII Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XLI Sesji Rady Gminy Dywity oraz XLII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Dywity – bez 

czytania? 

Obecnych było 11 radnych. 

Za przyjęciem  - 11 radnych 

Przeciw            - 0 

Wstrzymało się          - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 



Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Protokół z XLI Sesji Rady Gminy Dywity oraz XLII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Dywity został przyjęty – załącznik nr 3 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – przedstawił informację z pracy Wójta między 

sesjami za okres od 27 października 2022r. do 23 listopada 2022r. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania dotyczące 

przedstawionej informacji?  

 

- p. Magdalena Kilkowska - Pan Wójt tutaj wspominał o świetlicy w Rożnowie. I no ja 

powiem szczerze, że nie tylko chyba zresztą mnie, no ta sprawa bardzo niepokoi, bo ja cały 

czas się obawiam, że to współfinansowanie z Funduszy Zewnętrznych jest zagrożone. 

Zwłaszcza, że naprawdę jesteśmy na końcówce roku kalendarzowego. No ja bym jednak 

poprosiła Pana Wójta o szersze przedstawienie i nam jako radnym i mieszkańcom tej sytuacji, 

którą mamy w Rożnowie niestety. Jakie są naprawdę realne szanse, że inwestor, który tam po 

raz kolejny przedłuża termin wykonania zmieści się, znaczy wiemy. No w kolejnym terminie 

się nie zmieścił, tak, bo już jest po tym terminie. Więc jak to, jak ta sytuacja po prostu 

wygląda?   

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –  Na razie myślę, że jeżeli chodzi o zagrożenie 

utraty dofinansowania, to nie ma, że tak mam takiego zagrożenia, żeby mówić, że niestety. 

Ponieważ inwestycja się toczy i są oczywiście przedłużenia terminu, które powodują, że ona 

nie jest zakończona niestety, ale to wprost nie ma przełożenia jeszcze na utratę 

dofinansowania. Może niestety dla niektórych, a dla niektórych może stety. W każdym razie 

to, że termin się przedłuża to jest oczywiste. Czyniłem różnego rodzaju starania. Nawet 

łącznie z tym, żeby że tak powiem inwestor mógł zdobyć środki finansowe bardzo duże, 

zewnętrzne bankowe, co mu się udało. Niemniej jednak sytuacja na rynku i inne okoliczności 

sprawiają, że no z wykonaniem tej budowy jakby terminowo przynajmniej, no nie jest tak 

jakby to należało. To my jako pracownicy urzędu, ja jako wójt stwierdzałem, że tutaj 

mieliśmy do czynienia z tak zwaną siłą wyższą, czyli czymś co było na rynku rzeczą nie do 

przewidzenia w momencie podpisywania umowy i jakby z racji tego te terminy wykonania tej 

umowy przedłużam. No, bo inaczej weszlibyśmy także w odsetki od nieterminowości 

wykonania usług i tak dalej. Ale siłą rzeczy mamy bardzo wiele dowodów jakby na to, że ta 

siła wyższa nastąpiła. 

 

-p. Danuta Kryszałowicz - Ja mam dwie sprawy. Panie Wójcie, mam taką prośbę. Co prawda 

nie z mojego sołectwa, a z sąsiedniego, w którym już się odbył Aktywny Piątek Wójta, żeby 

po prostu o tych aktywnych piątkach wcześniej informować. Choćby nawet na Facebooku, bo 

mieszkańcy nie wiedzą, mówią nie mogą sobie zorganizować. Chcieliby wziąć udział, ale 

mają już zbyt krótki czas na zorganizowanie sobie jakiejś tam możliwości ze względu na 

obowiązki zawodowe, wzięcia wolnego z pracy. No nie wiem, może jakiś taki byłby dobry 

termin choćby tygodniowy, żeby po prostu mieszkańcy wiedzieli, że taki Aktywny Piątek się 

odbędzie. To jest, a to jest z mieszkańcami spotkanie. 

Druga sprawa to sprawa inwestycji prowadzonej przez Nexera. No oczywiście, no nie jest to 

inwestycja gminna i tu ja nie będę formułowała żadnych takich, no pretensji do gminy. 



Natomiast ponieważ o tym dużo mówiliśmy i Pan Wójt też taką informację zawarł o tym 

spotkaniu z przedstawicielem firmy Nexera. To ja chcę się też do tego odnieść. 

Otóż byłam na tym przedwczorajszym spotkaniu, na którym tak naprawdę po raz pierwszy ja 

osobiście się dowiedziałam, że efektywność inwestycji, efektywność tego projektu,w którym 

firma Nexera wzięła udział w Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalnej to było tylko 

60%. Przyłączonych adresów w stosunku do pierwotnej liczby zgłoszonej do projektu. No to 

bardzo mało, ale może takie były zasady konkursu. 

I teraz myśmy o tej sprawie inwestycji Nexera to rozmawiali bardzo dużo, rok temu. 25 

listopada, 27 października i wtedy podczas sesji 27 października to ja pytałam o tą inwestycję, 

ponieważ no jakby od początku bardzo zależało mi na tym, żeby w tej w północnej części 

gminy, między innymi w moim okręgu wyborczym też był światłowód doprowadzony. 

I wówczas taka była odpowiedź Pana Wójta, że to gmina zaakceptowała pozytywnie tę 

pierwotną listę. Ale też, że z informacji Nexera wynika, że pewne adresy nie zostaną 

przyłączone ze względu na jakieś, trudności z doprowadzeniem tam światłowodu. I to były 

adresy, a nie miejscowości. Ja potem zresztą otrzymałam taki kontakt do firmy Nexera na mój 

wniosek. Interesowałam się tym co to za adresy i dlaczego. No więc powiedziano mi, że 

dlatego, że niektórzy właściciele działek nie pozwalają, żeby przez ich teren ten światłowód 

przeszedł, że są to różnego rodzaju trudności. I tu przedwczoraj okazało się, że to nie są 

pojedyncze adresy. Tylko, że całe miejscowości nie będą miały tego światłowodu. I między 

innymi, może nie między innymi, ale są to dokładnie miejscowości Sętal, Dąbrówka Wielka, 

Nowe Włóki.  No nie mówiąc już o Plutkach, że jest to miejscowość Rozgity i też wydaje mi 

się, że Brąswałd i Gady. I no w ten sposób to my jesteśmy skazani na to, że tego światłowodu 

tam nie będzie w ogóle. Dlatego, że firma Nexera nawet wywiązała się z tych 60%, a nawet 

przekroczyła. Ale zrealizowała to w terenach łatwo dostępnych, gdzie jest dużo mieszkańców, 

gęsta zabudowa, gdzie się łatwo buduje. I no i dużo taniej. A tam gdzie drogo to nie zostało to 

zrobione i teraz ja mam takie pytanie czy w ogóle była taka na jakimś etapie realizacji tego 

projektu przez Nexerę, czy była taka wiedza,  że to będą całe miejscowości wyłączone? 

Bo teraz tu już nic nie można zrobić. Teraz to po prostu już się nic nie da zrobić dlatego, że 

po prostu firma dalej przyłącza kolejne adresy, ale z własnych funduszy i nam tego w ramach 

tego projektu z publicznych pieniędzy, który na to dostała już po prostu nie zrobi. I 

przedstawicielka Nexery otóż odpowiada mi tak, że no to może poszukajmy, że takiego 

inwestora, który mniejszego, który wejdzie i w tych miejscowościach nam ten światłowód 

położy. Ale takiego przecież doskonale wiemy, że będzie to teraz bardzo trudne.A w ogóle 

puki Nexera działa na terenie Gminy Dywity to nikt się w ogóle takimi inwestycjami pewnie 

nie zainteresuje. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –   To może od tego drugiego pytania. 

Ja uczestniczyłem w spotkaniu pierwszym. Przekazaliśmy, w pierwszym to znaczy, no u mnie 

w gabinecie parę dni wcześniej i w zasadzie to ja zaproponowałem, żeby takie spotkanie z 

sołtysami i radnymi się odbyło, bo rzeczywiście chodzi o to, żeby przekazać to co oni mają do 

przekazania. Ale także to co my mamy do przekazania ze strony mieszkańców, także ta 

inicjatywa tego spotkania właśnie pojawiła się na tym spotkaniu u mnie parę dni wcześniej. I 

powiem tak, no rzeczywiście było tak, że była jedna lista na początku. My myśleliśmy, że to 

jest lista, która jest jakby zaklepana i to będzie na pewno zrealizowane. No, a potem ku 

naszemu zaskoczeniu i zdumieniu niestety ta lista była inna i niespecjalnie mieliśmy wpływ 

na to dlaczego ona jest inna. Ale pewne starania czyniliśmy, to znaczy jeszcze wtedy na 

etapie tych rozmów takich na roboczych listach w stosunku do tych miejscowości, które no 

wykazywały się może małą opłacalnością.  Wiem, że wysyłaliśmy do Nexery takie sygnały, 

że tam gdzie w miejscowościach są obiekty publiczne typu świetlica, ośrodek zdrowia, GOPS 

i tak dalej. To gmina jest w stanie jakby więcej zapłacić za to przyłącze, włączyć się w 

wybudowanie tego, tej sieci internetowej tylko po to, żeby jakby ta opłacalność już potem dla 



także wybudowania całej miejscowość tej sieci była. I takie jakby monity z naszej strony 

wychodziły. Natomiast no tutaj było dofinansowanie typowo jakby ze strony rządowej. 

Rozliczany był projekt nie z Urzędem Marszałkowskim, tylko z ministerstwem 

odpowiedzialnym za tego typu projekty. No i specjalnie, prawdopodobnie firma te wyniki 

spełniła, te zakładane wskaźniki. Natomiast zrobiła to w inny sposób niż wstępnie, 

deklarowała. I my to wyartykułowaliśmy na tym spotkaniu. 

Natomiast Nexera jest w stanie także, jest zainteresowana inwestycją, inwestycją jakby 

prywatną czy swoją ze swoich środków. I tutaj chciała od nas też pewne tam rekomendacje 

dotyczące, które te obszary mogłyby dla nich, i dla nas być istotne. 

A będziemy robić wszystko, żeby że tak powiem dalsze te obszary gminy także były możliwe 

do takiego korzystania z internetu szerokopasmowego. 

Jeżeli chodzi o z kolei ten Aktywny Piątek. 

Zgadzam się, że jest troszeczkę inaczej. Nie ma tej informacji, ale jest to, przed tym piątkiem 

jest to jakby nasz zabieg w pewnym sensie celowy. Z racji tego, że jeżeli informujemy 

wcześniej, że ten piątek jest to jakby nie da rady się pracować. 

W tym momencie każdy przychodzi ze swoją indywidualną sprawą, problemem. 

Sołtys o Aktywnym Piątku wie, Rada Sołecka wie i radni też powinni wiedzieć. I działamy 

przez system przedstawicielski. To znaczy Państwo reprezentujecie, mieszkańców danego 

obszaru. I znacznie prościej jest jakby rozmawiać w terenie o sprawach, które owszem są 

sprawami mieszkańców, ale za waszym pośrednictwem. 

w piątek chciałbym być w terenie albo w jakiś inny dzień w terenie, żeby przyjrzeć się 

tematom różnym, ale raczej publicznym, które w tym obszarze są do zrealizowania. Owszem 

jeżeli ktoś ma temat indywidualny, to bardzo bym prosił, żeby radny czy sołtys, czy ktoś z 

Rady Sołeckiej miał ten temat nakreślony, żebyśmy mogli odwiedzić tego człowieka, 

zobaczyć. Wolałbym, żeby to były takie spotkania właśnie nieco inne niż zebrania wiejskie. 

- p. Zbigniew Glezman - Panie Wójcie, ja chciałem pochwalić te inicjatywy. Rzeczywiście to 

co Pan mówi jest rozsądne. Natomiast chciałem zwrócić uwagę na jedną rzecz. Żeby to był 

skutek tak jak Pan tutaj wielokrotnie powiedział spotkania z radnym, nawet ostatnio z 

radnymi i sołtysami i z Radą Sołecką to trzeba też liczyć się z czasem prywatnym czy w ogóle 

służbowym. Tak jak w moim przypadku tych właśnie ludzi, z którymi Pan się chce spotkać. 

Czyli dobrze by było, żeby ten radny, ta radna, ten sołtys, ta sołtys, Rada Sołecka wiedzieli 

odpowiednio wcześniej. Ostatnim razem w Ługwałdzie fajnie, tak rzeczywiście Państwo, 

żeście nieźle pracowali. Tylko ja o tym nie wiedziałem. Sołtys też tutaj jest obecny na sali. 

Też dowiedział się chyba dwie godziny przed spotkaniem. Naprawdę szanuję czas 

wszystkich, bo każdy ma do tego prawo, każdy ma swoje obowiązki. Więc jeszcze raz, 

bardzo proszę, żeby to było z odpowiednim wyprzedzeniem i wtedy ja też bardzo chętnie w 

czymś takim jako radny będę uczestniczył. 

 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –   powiem jak to z mojej perspektywy wygląda. 

Ja nie wiem na jaki piątek będę jechał w dany piątek. Dlaczego nie wiem? Bo nie ja 

wybieram te piątki. To sołtysi sami zgłaszają się. Ja po prostu jestem dyspozycyjny. Jeżeli 

sołtys z danego sołectwa zgłosi się tutaj do Pana Jacka Niedźwieckiego, że chce, abym 

pojawił się w taki piątek. To ja po prostu w ten piątek się pojawiam i to sołtysi niejako będący 

gospodarzami tych jednostek pomocniczych zapraszają mnie, swoich przedstawicieli Rady 

Sołeckiej, przy okazji radnych, żeby właśnie w tym piątku w terenie uczestniczyć. Także to ja 

się czuję bardziej tam trochę gościem, który słucha niż tym, który zaprasza. Także proszę 

jakby, no nie oczekiwać, że ja będę teraz zapraszał na Aktywny Piątek. Sołtys, jeżeli chce to 

ja przyjeżdżam. Ja się nie wpraszam. Nie ma tematów to nie przyjeżdżam. 

 



- p. Urszula Derlacz - a również chciałam w tym temacie powiedzieć. No właśnie ja Aktywny 

Piątek z Panem Wójtem ustaliłam w sekretariacie w miesiącu październiku, że będzie on 18 

listopada. Powiadomiłam Radę Sołecką. Zaprosiłam no Panie radne ze swojego terenu po to, 

żeby uczestniczyły, bo również no podejmujemy różne decyzje i naprawdę te piątki można 

ustalić z dwumiesięcznym wyprzedzeniem, w sekretariacie w terminarzu u Pana Wójta 

wpisujemy. 

 

-p. Jacek Szydło - na rok 2003 w projekcie jest ujęta droga Dywity-Barkweda. Wiemy, że 

wcześniej był krótszy odcinek Dywity-Brąswałd i tutaj gmina zobowiązała się wesprzeć w 

tym powiat. Również jest ujęta droga Różnowo-Rozgity. To były wcześniejsze uzgodnienia. 

Tak samo krótki odcinek między Gadami, a Barczewkiem. To jest też droga powiatowa 

bardzo zdewastowana. Jeżeli chodzi o przejścia dla pieszych, to w następnym tygodniu chyba 

oddane już zostaną 2 przejścia w Różnowie i 2 przejścia w Kieźlinach. W tej chwili trwa 

wycinka czy porządkowanie drzew na odcinku Sętal-Nowe Włóki. 

Cały ZIT powinien być, on został przedłużony ze względu właśnie na te problemy związane z 

krzyżówkami barczewskimi i samymi Tuławkami, bo chodziło tu o ustalenie pierwszeństwa i 

to już jest uregulowane tak jak mówił Pan Wójt w tej chwili, czyli jest bez zmian. Po staremu 

nikt się nie będzie mylił. Ostatnio wystąpiłem z taką propozycją na zarządzie, aby szukać 

rozwiązania utrzymania zimowego dróg, po których jeździ Komunikacja Publiczna Miejska. 

Zaproponowałem, żeby przekazać to zadanie Olsztynowi. Wtedy Olsztyn by odpowiadał za 

wszystko, bo przez lata powtarzały się sytuacje, że autobus nie może podjechać pod Różnowo 

albo nie może skręcić na krzyżówkach Barczewskich. Jeżeli utrzymanie zimowe znalazłoby 

się w rękach miasta, to wydaje mi się skutecznie byśmy mogli egzekwować utrzymanie tych 

dróg, na których jeżdżą duże autobusy miejskie. 

Ja będę tą sprawę pilotował, bo to by była dobra pomoc dla Gminy Dywity, która i tak 

wykłada potężne pieniądze na funkcjonowanie tej komunikacji. Oczywiście te sprawy w 

budżecie powiatu będą do zrealizowania przy uzyskaniu dodatkowych środków. 

 

 

Brak dalszych pytań. 

 

 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do 

Uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o głosowanie, kto jest 

za wprowadzeniem autopoprawki do uchwały. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 



Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022 – 2029, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022 – 2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLIII/395/22 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały wraz autopoprawką.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 



- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r. wraz z autopoprawką poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XLIII/396/22 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady –  czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na realizację zadania własnego Powiatu Olsztyńskiego, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 2 ( Sabina Robak, Kilkowska Magdalena) 

Za podjęciem zagłosowało – 9 radnych (tj. Urszula Derlacz, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew 

Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLIII/397/22 – stanowi 

zał. nr 7 do protokołu. 



 

Ad. 7. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego oraz za warunki pracy, a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz niektórych 

innych składników wynagrodzenia. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję Społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, a także 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw oraz niektórych innych składników wynagrodzenia., poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 

oraz za warunki pracy, a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

niektórych innych składników wynagrodzenia, została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XLIII/398/22 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXXV/331/22 Rady Gminy Dywity z dnia 31 

marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Dywity na lata 

2022-2024 pn.: „Program profilaktyki i wczesnego wykrywania nadwagi i otyłości wśród 

uczniów uczęszczających do szkół podstawowych na terenie Gminy Dywity”. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję Społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie zmiany 

Uchwały nr XXXV/331/22 Rady Gminy Dywity z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia 

Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Dywity na lata 2022-2024 pn.: „Program profilaktyki i 

wczesnego wykrywania nadwagi i otyłości wśród uczniów uczęszczających do szkół 

podstawowych na terenie Gminy Dywity”, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXXV/331/22 Rady Gminy Dywity z dnia 31 

marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Dywity na lata 

2022-2024 pn.: „Program profilaktyki i wczesnego wykrywania nadwagi i otyłości wśród 

uczniów uczęszczających do szkół podstawowych na terenie Gminy Dywity”, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XLIII/399/22 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Dywity z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie Rocznego programu współpracy 

Gminy Dywity z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 



na 2023 rok, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Dywity z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XLIII/400/22 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach przy ul. 

Staffa. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – opinia komisji inwestycji była 

pozytywna. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w 

Kieźlinach przy ul. Staffa, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach przy 

ul. Staffa, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLIII/401/22– stanowi zał. nr 11 do 

protokołu. 



 

Ad. 11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach 

pomiędzy ul. R. Domagały a ul. Cz. Niemena. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – opinia komisji inwestycji była 

pozytywna. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w 

Kieźlinach pomiędzy ul. R. Domagały a ul. Cz. Niemena, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach 

pomiędzy ul. R. Domagały a ul. Cz. Niemena, została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XLIII/402/22– stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o przedstawienie 

uzasadnienia. 

- p. Urszula Derlacz – przedstawiła uzasadnienie do uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Wójta Gminy Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 



przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 1 (Kamińska Bogusława) 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz 

Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XLIII/403/22 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 13. Przedstawienie wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2021rok. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych radnych 

gminy Dywity za rok 2021. 

Ad. 14. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

- p. Danuta Kryszałowicz - korzystając z okazji tu obecności Państwa chciałam poinformować, 

że 4 grudnia w niedzielę w Sętalu odbędzie się impreza pod tytułem 'Mikołaj jest z Sętala'. 

Ponieważ mamy tam kościół pod wezwaniem Świętego Mikołaja, dlatego uważamy, że 

Mikołaj nie jest z Rovaniemi ani też z innej miejscowości, tylko z Sętala. O godzinie 13.00 po 

mszy, która jest o godzinie 12.00 odbędzie się spotkanie na posesji parafialnej. Przy ognisku 

będzie Mikołaj, który dzieciom rozda upominki. A dorośli otrzymają na pewno kalendarze na 

bardzo dobry 2023 rok. Będzie też poczęstunek. 

Więc na to spotkanie zapraszamy Państwa, a też każdego kto chciałby ze swoim dzieckiem z 

Państwa słuchających transmisji z obrad naszej rady zaprosić do Sętala. 

-p. Urszula Derlacz - korzystając z okazji chciałabym zaprosić wszystkich mieszkańców, 

Państwa na 16 grudnia do GOK-u. O godzinie 18.00 razem właśnie z Gminnym Ośrodkiem 

Kultury, ze Szkołą Muzyczną, ze Szkołą Podstawową w Dywitach będziemy wspólnie robili 

kolędowanie i również będzie kolędowanie dla mieszkańców. 

-p. Magdalena Kilkowska - Mam tutaj dwie sprawy do poruszenia. Jedna dotyczy statusu, 

statutów naszych sołectw. Chyba większych statutów jest z 2017 roku i mieszkańcy zwrócili 

się do mnie z prośbą o to, żebyśmy, między innymi chyba Komisja Społeczna, żebyśmy 

usiedli któregoś razu i zastanowili się nad tematem informowania mieszkańców o zebraniach, 

ponieważ w naszych statutach jest taki zapis, że jest to w sposób zwyczajowo przyjęty w 

danym sołectwie. Natomiast mieszkańcy nowi zwłaszcza, którzy no nie są może 

przyzwyczajeni do tego, że pewne informacje pojawiają się na tablicach na przykład i tych 

tablic zresztą w sołectwach wiadomo, że jest mało. Mają prośbą, żeby jednak zastanowić się 

nad tym czy nie można byłoby uregulować w ten sposób gdzieś w statutach czy też 

zarządzeniem wójta. Nie wiem na jakiej zasadzie tutaj formalno-prawnej tego, żeby 



informacje o zebraniach były obligatoryjnie przesyłane przez System Powiadomień 

Masowych, który działa na terenie naszej gminy i nasz urząd oczywiście z niego korzysta 

oraz, żeby były również obligatoryjnie publikowane na Facebooku Gminnym. 

I druga prośba. Została do mnie drogą mailową w listopadzie skierowana prośba od 

mieszkańców sołectwa Różnowo, ponieważ ona wpłynęła już po okresie, kiedy składamy 

wnioski do nowego budżetu. Więc ja już tego oczywiście w formie wniosku złożyć nie mogę. 

Natomiast ponieważ zostałam jako radna poproszona o zajęcie się tą sprawą, więc chciałabym 

też dzisiaj na forum tutaj przy okazji naszej sesji Pana Wójta o tym poinformować. Prośba 

dotyczyła mieszkańców, którzy mieszkają na bardzo rozbudowującym się terenie planu 

miejscowego numer 33. Jest to w skrócie mówiąc plan, teren zabudowy od drogi biegnącej z 

Rożnowa na Dąbrówkę Wielką po prawej stronie. Ten teren zabudowuje się dosyć 

intensywnie. Jest on w jakby obrębie tak zwanego osiedla Różnowo. Powstają tam zarówno 

budynki jednorodzinne, jak też powstała już dość duża zabudowa szeregowa, która ma tak 

zwane przez dewelopera nadane osiedle Widok. I mieszkańcy tam zwrócili się, żeby poruszyć 

problem stanu ich dróg, czyli oczywiście no dróg gruntowych nieutwardzonych oraz braku 

oświetlenia, które dla nich i ich zdaniem jest wykluczające  w okresach jesienno-zimowych., 

Kiedy są w dużej mierze uwięzieni we własnych budynkach, ponieważ no nie ma możliwości 

żadnego wyjścia i dojścia do chodnika, który biegnie przez Różnowo. I ja związku z tym 

zobowiązałam się, że taką sprawę poruszę. Oczywiście wiemy, że jest to związane przede 

wszystkim z przystąpieniem do projektu w ogóle budowy ewentualnych dróg i oświetlenia. I 

oczywiście zdają sobie sprawę, że w tej chwili środków na to raczej będzie trudno 

wygospodarować. Natomiast zwracam się, żeby również w planach urzędu odpowiednia 

komórka, odpowiedni referat na tą sprawę zwrócił uwagę. 

 

Brak pytań. 

Przewodnicząca zamknęła XLIII/22 sesję Rady Gminy Dywity. 
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